
Aan:   Leden bestuur Dorpsbelangen Schoonebeek  
Van:  Secretariaat Dorpsbelangen Schoonebeek  
Datum:  17 januari 2024  
Plaats:   ’t Aole Gemientehoes  
Betreft:  Notulen Vergadering Dorpsbelangen 17 januari 2024  
  

  
  
Aanwezig:  
Jos van Hees  Voorzitter  
Marga Piek  Secretaris  
Will Wesseling                 Penningmeester  
Henk Vredeveld              Vice-voorzitter  
Gerlof Engberts                Bestuurslid  
Annie Kroeze                   Bestuurslid (notulist)  
Jan Lautenbach                Bestuurslid  
  
Afwezig:  
Gonnie Heidemans, bestuurslid  mkg 

Harry de Hey, bestuurslid             mkg 

Wendy Middeljans, bestuurslid  
  
Gasten:  
Afgevaardigden uit de politiek CDA, PvdA, 50+, VVD  
Dhr. H. Vrielink, Schoonebeek  
  

1. Opening en vaststelling agenda  
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering  

  
2. Notulen DBS vergadering 20/12/2023  

Notulen van 20/12/2023 zijn goedgekeurd, worden op DBS-site geplaatst.  
  

3. Actie en besluitenlijst : - 
  

4. Ingekomen post  
  

 Vincent Mooi, houten banken in de Waterbies. Deze zijn waarschijnlijk van 
de buurt zelf. Marga vraagt E.J.Bouwers of hij nog weet waar de picknickbanken 
staan (met DBS-plaatje). Dan gaat DB overleggen wie waar gaat kijken.  
 Jan Veenstra, industrie de Vierslagen, vraagt of er AED’s geplaatst kunnen 
worden op industrieterrein De Vierslagen in Schoonebeek. Veel bedrijven hebben 
een AED vaak op hun eigen terrein hangen, waar hulpverleners niet bij kunnen. 
Kosten zijn dan voor bedrijf zelf.   

Nu is de vraag, wil een bedrijf met AED op eigen terrein deze buiten de poort hangen 
zodat de hulpverleners er ten alle tijden bij kunnen? En dan zijn de kosten van de AED 
voor Dorpsbelangen Schoonebeek.  
  
 
 
 

 

  



5. Mededelingen.  
  

a. Dhr. H. Vrielink heeft een vraag over fietspad vanaf rotonde Nieuw 
Amsterdamseweg richting centrum Schoonebeek. Mogen fietsers zowel aan de 
linkerkant als rechterkant van de weg fietsen? Maakt niet uit welke kant ze opgaan?  

        Vraag stuurt Henk V. naar wegenbeheer, gemeente Emmen.  
        Dhr. Vrielink had ook nog een vraag over slechte wegen. Hekmanswijk is heel erg slecht,  
        dit gaat Henk V.  bij de gemeente Emmen melden, de Valendisweg is ook slecht         
en wordt gerepareerd ?  

b. Koningsvliegeren is genomineerd voor de Waarderingsprijs gem. Emmen. 
Binnenkort kan je stemmen op website. In totaal 5 genomineerden.  
c. Vraag van gemeente om voor Koningsdag nog iets aan te leveren (vragen-
antwoorden over het dorp), mailen naar secretariaat.  
d. Dhr. Kolkman (bakkerij Kolkman) is overleden, vrijdag, 19 januari 2024 is de 
uitvaart.   

  
  

6. Vergaderingen en besprekingen  
 ICT: geen nieuws  
 Speeltuinen: geen nieuws  
 Platvorm de Velden: geen nieuws  
 Speeddisplay: hebben in de Mente gehangen, displays zijn uitgelezen, was 
niet erg hard gereden. I.v.m. naderend vertrek Jan Lautenbach schrijft Vz. stuk voor 
de website om vrijwilligers te werven voor plaatsen speeddisplays.  
 Dorpspark: geen nieuws  
 AED: zie ingekomen post punt 4, Jos van Hees gaat dit met Harry de Hey 
bespreken.  
 Welkomstborden: . Voor het schoonmaken van de borden, 1x per jaar. Of we 
vragen Gerard Mencke. Ook contact opnemen met EMCO.  
 Huishoudelijk regelement is bijgewerkt. Iedereen was hier content mee. 
Vaststelling in ALV van maart 2024.  
 Jaarvergadering 2024: j  
 Jeugdfonds sport en cultuur, zij zijn gevraagd en willen een presentatie 
houden tijdens de jaarvergadering DBS, 27/03/2024(Marga regelt dit!)   

              Er moeten flyers gemaakt worden (Ingrid Gelton) leden uitnodigen, 
enveloppen,   naamstickers maken. En rondbrengen!!  

 Picknicktafels: zie ingekomen post punt 4.  
 Gebiedsproces- Bijdragenspoor: Op 21-12-23 hebben wethouders de 
gemeenteraden geïnformeerd, dat staatssec. Vijlbrief medio januari onze regio zou 
informeren over eventuele financiële bijdragen. Op 17-01-24 hebben “de 
Gemeenten” aangegeven de volgende “bijdragentafel”-bijeenkomst uit te stellen 
(datum n.t.b.). Dit omdat er momenteel veel gaande is, over het uitblijven van een 
financiële bijdrage aan het gebied tussen EZK, NAM en regionale overheden. Er 
wordt gelobbyd richting een Kamerdebat van 25 januari schrijven ze. Ook een 
beoogde inwonersbijeenkomst t.b.v. participatie in en aan het bijdragenspoor is 
daarom uitgesteld tot op z’n vroegst begin maart. DBS heeft aan deze tafel een 
neutrale positie ingenomen, en zet zich hieraan vooral in voor democratische 
besluitvorming en deelname-kansgelijkheid. DBS heeft gepleit voor een 
integriteitscode en onafhankelijke neutrale voorzitter.  

  
 
 



 
 

7. Rondvraag  
  

Hoeveel kaarten van de 400 die wij uitgedeeld hebben op de basisscholen in Schoonebeek zijn 
er teruggekomen in de schaatstent? 270 zijn weer ingeleverd.  
  

8. De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor het aanwezig zijn.  
  

9. Er zijn geen geld aanvragen dus hoeft het bestuur niet besloten te vergaderen.  
  
Volgende vergadering is 14 februari 2024, 19.00 uur in ’t AG.         

 


